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  “Retour aux sources”, l’IGN rejoint le CaRé 

Na 111 jaar vervoegt het NGI de KMS 

Campus Renaissance 
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Cadastre et Géomètre-Expert 

Nous y voilà, le moment tant redouté où l'accomplissement de notre prérogative est mis à mal par 

celui qui, depuis des décennies, est notre partenaire. Le cadastre, tel est le nom du partenaire des 

géomètres-experts depuis tout ce temps, toutes ces années et maintenant des siècles ! Un sacré coup 

de vieux dit ainsi, mais qui illustre un fonctionnement, une logique, des compétences, une volonté 

d'avancer, d'évoluer ensemble.  

Quel partenaire, que de dossiers partagés.  

Il y a quelques années, il a changé de nom... à l’instar d’un couple marié, cela signifie qu'un divorce 

s'entame. Bien triste après autant d'années. 

Ce divorce se voulait amiable, une convention permettait toujours de collaborer. Les géomètres-

experts conventionnés étaient là. Pas pour très longtemps, l'arrivée de la réglementation « Précad » 

vit rapidement le jour, laissant la main à l’administration. On a loupé la garde du bébé ! 

Présenté comme un outil win-win pour l'administration et les géomètres-experts, l'enthousiasme nous 

gagna. Soyons objectif, cette réglementation fait le tri et permet d'empêcher des « non-géomètre-

expert » de pratiquer notre profession pourtant réglementée. Elle permet aussi à certains confrères et 

consœurs moins exigeants de s'améliorer, du moins sur la forme. 

Cependant elle offre surtout à l’administration la possibilité d’agir à sa guise sur notre profession. 

Aujourd’hui, sur base de deux critères que sont le RGPD et le caractère purement fiscal de l’ADGP, 

nous ne pouvons plus réaliser notre principale fonction, le bornage, dans les conditions optimales. 

Je ne vais pas revenir sur l’essentialité des recherches dans les croquis 207 pour résoudre un bornage, 

pas plus que dans les carnets de mutations. Vous les connaissez autant que moi. 

Concernant les 223, les lois qui régissent notre profession ne doivent pas être assez explicites, ni-même 

notre prestation de serment, que pour garantir le secret professionnel des données que nous 

consultons. Aussi, nous ne nous sommes jamais opposés à l’obtention d’un mandat de nos clients, les 

propriétaires, pour pouvoir effectuer ces recherches. Bref, ceci pourrait être un long débat. Les 

solutions ne me paraissent pas très compliquées, mais qui sommes-nous pour exiger ou même 

demander cela ? 
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La crise sanitaire a restreint notre accès à ces données, provisoirement nous annonce-t-on. Comment 

ne pas saisir cette opportunité pour écarter encore un peu plus les géomètres-experts de leurs 

données ? Après tout, nous sommes de toute façon contraints de les fournir à l’AGDP qui se passe bien 

du caractère juridique de celles-ci… donc pas d’inquiétude si nous ne savons plus réaliser l’ensemble 

des démarches pour effectuer un travail de qualité, ce n’est pas leur enjeu. Oups, ils ont oublié le win-

win promis lors de la procédure de divorce… 

J’entends la réponse venir, les données seront scannées. En attendant les agents du cadastre 

effectueront les recherches à votre place, gracieusement… comme un service public ?  

Concernant les scans, j’ose espérer qu’il ne s’agira pas de la mauvaise qualité que nous connaissons 

déjà pour les plans disponibles dans la base de données. 

Concernant l’agent qui effectue la recherche, est-il géomètre-expert ? Sait-il quoi chercher et 

comment ? Quelles informations nous fournira-t-il ? Sous quel support (copie papier, photo, scan ?) et 

de quelle qualité ? 

Comment pouvons-nous garantir à notre clientèle un travail réalisé suivant cette commune formule 

« dans les règles de l’art » ? 

Impossible pour l’instant et encore moins pour le futur.  

L’administration nous annonce développer un nouvel outil qui nous permettra de cliquer directement 

une parcelle via l’interface cadgis et de voir les plans associés. Il ne s’agit là que d’une manière 

différente de consulter l’information déjà à notre disposition. Entendons-nous, il ne s’agit pas d’une 

révolution essentielle pour l’exercice de nos activités. 

Alors, que devons-nous faire ? 

La première chose qui me vient à l’esprit est la suivante : si nous avions eu un Ordre professionnel ou 

à tout le moins une cohésion nationale  pour avoir un poids maximal face à l’administration… peut-

être que... Mais avec des « Si » on met Paris en bouteille. 

Est-il trop tard ? Où en sont les démarches ?  

Lorsque j’étais secrétaire de l’UGEN, j’ai assisté à plusieurs réunions entre toutes les associations 

professionnelles francophones pour tenter de relancer – voire de faire aboutir - ce projet. J’étais 

motivé, je me suis dit : « Ça y est, enfin tout le monde autour de la table pour le bien commun qu’est 

notre si beau métier. C’est super ! ». Malheureusement, les réunions étaient interminables, chaque 

nouveau point évoqué remettait en question le ou les précédents. 
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Mon sentiment était que certaines personnes s’accrochent à leurs petites traditions, parfois même à 

un simple nom d’association mais aussi à leur « poste » et du petit semblant de pouvoir qui va avec. 

Sérieusement, de quel poste parle-t-on ? de quel pouvoir parle-t-on ? Puisqu’au final, nous sommes 

négligés et soumis ! 

En attendant ce moment où tous les géomètres-experts parleront d’une seule voix, que pouvons-nous 

faire ? 

Nous protéger, comme eux, comme les Notaires. Je ne peux qu’inviter chaque géomètre à indiquer sur 

ses plans et dans ses PV une mention stipulant qu’en raison d’une restriction d’accès à la 

documentation patrimoniale, nous ne pouvons garantir les recherches effectuées.  

In fine, nous ne garantissons plus notre travail, même si nous tentons de le réaliser au mieux, avec les 

moyens du bord. 

Le divorce n’est pas une fatalité, la garde du bébé non plus. Nous pouvons faire nos propres choix. 

Nous émanciper de ceux qui nous sont imposés. Pour ce faire, nous pouvons nous remarier. Nous 

pouvons nous unir, nous associer. Nous pouvons donner naissance à l’Ordre des géomètres-experts et 

réorganiser nos institutions afin de poursuivre l’unique but de celles-ci, défendre et promouvoir notre 

profession de géomètre-expert.  

Je nous souhaite cette volonté. L’union fait la force,…  

Martin Triffoy 

Géomètre Expert, member UGEN 

 

 

 

 

 

 

Na de beroepsethiek in  2019, is dit het thema van CLGE voor 2020 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

2020/2 – Jaargang – Année 62 – N°.389 

 

Het is dan ook normaal dat BOLE vzw ervoor koos dit jaar weer een track voor de  

Landmeter-Expert te voorzien die dit thema behartigt. Schrijf u nu in! 

Kadaster en landmeter-expert 

Hier zijn we dan, het gevreesde moment waarop de vervulling van ons voorrecht wordt ondermijnd 

door degene die al tientallen jaren onze partner is. Het kadaster, dat is zijn naam, partner van de 

landmeter-expert sinds al die tijd, al die jaren, feitelijk al eeuwen! Dat is wel zeer lang, maar het 

illustreert een manier van werken, een logica, vaardigheden, de wil om vooruit te komen, om samen 

te evolueren.  

Wat een partner… , talloze gezamenlijke dossiers.  

Een paar jaar geleden veranderde hij zijn naam... net als in een koppel, betekent dit dat er een 

scheiding zit aan te komen. Heel triestig na zoveel jaren. 

De echtscheiding moest in der minne gebeuren, er was de conventie, om verder samen te werken. De 

“geconventioneerde” landmeters waren er. Niet lang daarna werd de komst van de "Precad"-regeling 

snel geboren, waarbij het initiatief werd overgelaten aan de administratie. We hebben de 

ouderschapsrecht over de baby gemist! 

https://tmabevents.be/BeGeo/BeGeo2020NL.php
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Als een win-win instrument voorgesteld voor administratie en landmeters-experten, heeft het 

enthousiasme ons over de streep getrokken. Laten we objectief zijn, deze regels laten toe te filteren 

en verhinderen dat "niet-landmeters-experten" ons nochtans gereglementeerd beroep blijven 

uitoefenen. Het stelt ook een aantal van onze minder veeleisende collega's in staat om zich te 

verbeteren, althans wat de vorm betreft. 

Maar bovenal biedt het de administratie de mogelijkheid naar eigen goeddunken te ageren op ons 

beroep. 

Op basis van twee criteria, namelijk de GDPR en het zuiver fiscale karakter van de AAPD, kunnen we 

onze hoofdfunctie, de afpaling, vandaag de dag niet meer onder optimale omstandigheden vervullen. 

Ik kom hier niet terug op de essentie van het onderzoek van de schetsen 207 en de mutatiebundels 

om een afpaling op te lossen. Dit is voldoende bekend. 

Voor wat betreft de 223's zijn de wetten die ons beroep regelen blijkbaar niet expliciet genoeg, en de 

tekst van onze eedaflegging evenmin, om het beroepsgeheim van de gegevens die we raadplegen 

voldoende te garanderen. Ook hebben we nooit bezwaar gemaakt tegen het verkrijgen van een 

mandaat van onze klanten, de eigenaars, om deze zoekopdrachten uit te voeren. Kortom, dit zou een 

lang debat kunnen worden. De oplossingen lijken me niet erg ingewikkeld, maar wie zijn wij om dit te 

eisen of zelfs maar te vragen? 

De gezondheidscrisis heeft onze toegang tot deze gegevens verder beperkt, “voorlopig” zo wordt ons 

verteld. Wat een buitenkans om de landmeters-experten nog verder van hun gegevens af te brengen? 

Ze zijn in toch verplicht om deze gegevens te verstrekken aan het AAPD, al dan niet met een juridisch 

karakter, maakt niet uit ... dus maakt men zich geen zorgen als de landmeters-experten niet meer 

weten hoe ze alle stappen moeten uitvoeren om kwaliteitswerk te presteren, daar hangt de klepel 

voor AAPD niet. Ooops, de beloofde win-win van voormelde echtscheiding werd hier even vergeten ... 

Ik hoor het antwoord komen, de gegevens worden gescand. In de tussentijd zullen de ambtenaren van 

het kadaster de zoektocht voor u uitvoeren, gratis... als een openbare dienst?  

Wat de scans betreft, hoop ik dat ze niet van de slechte kwaliteit zullen zijn die we al kennen voor de 

plannen in de database. 

Wat betreft de ambtenaar die het onderzoek doet, is hij een landmeter-expert? Weet hij wat hij moet 

zoeken en hoe? Welke informatie zal hij ons geven? Op welk medium (hard copy, foto, scan?) en van 

welke kwaliteit? 
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Hoe kunnen we onze klanten garanderen dat het werk wordt uitgevoerd volgens de welbekende 

"regels van de kunst"? 

Onmogelijk op dit moment en nog minder in de toekomst.  

De administratie heeft de ontwikkeling van een nieuwe tool aangekondigd die het mogelijk maakt om 

direct op een perceel te klikken via de cadgis-interface en de bijbehorende plannen te bekijken. Dit is 

gewoon een andere manier om de informatie waarover we al beschikken te raadplegen. Laten we 

duidelijk zijn, dit is geen revolutie die essentieel is voor de uitoefening van onze activiteiten. 

Dus wat moeten we doen? 

Het eerste wat me te binnen schiet is dit: als we een professionele orde of in ieder geval nationale 

samenhang hadden gehad om maximaal gewicht in de schaal te leggen ten opzichte van de 

administratie, misschien ... Maar met "ifs" zouden we Parijs in een fles stoppen. 

Is het te laat? Waar zijn de stappen?  

Toen ik secretaris was van UGEN, heb ik verschillende vergaderingen bijgewoond van alle Franstalige 

beroepsverenigingen om te proberen dit project opnieuw te lanceren - of zelfs tot een goed einde te 

brengen. Ik was gemotiveerd, ik zei tegen mezelf: "Dat is het, eindelijk iedereen aan tafel voor het 

algemeen belang van ons mooie beroep is. Het is geweldig! ». Helaas waren de bijeenkomsten 

eindeloos, elk nieuw punt dat aan de orde is gesteld heeft de vorige in twijfel getrokken. Mijn gevoel 

was dat sommige mensen zich vastklampen aan hun kleine tradities, soms zelfs aan een eenvoudige 

naam van een vereniging, maar ook aan hun "positie" en de kleine schijn van macht die daarmee 

gepaard gaat. Serieus, over welke positie hebben we het? Over welke macht hebben we het? Want 

uiteindelijk zijn we verwaarloosd en onderdanig! 

Terwijl we wachten opdat alle landmeters-experten met één stem spreken, wat kunnen we dan doen? 

Onszelf beschermen, net als zij, net als de notarissen. Ik kan alleen maar elke landmeter-expert 

uitnodigen om op zijn plannen en in zijn PV's een vermelding aan te geven dat we vanwege een 

beperking van de toegang tot patrimoniumdocumentatie het uitgevoerde onderzoek niet kunnen 

garanderen.  

Uiteindelijk garanderen we ons werk niet meer, ook al proberen we het zo goed mogelijk uit te voeren 

met de middelen die ons ter beschikking staan. 
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Een echtscheiding is niet onvermijdelijk, net zo min als de voogdij over de baby. We kunnen onze eigen 

keuzes maken. We kunnen ons bevrijden van degenen die ons worden opgelegd. Om dit te doen, 

kunnen we hertrouwen. We kunnen hertrouwen, we kunnen ons verenigen. Wij kunnen geboorte 

geven aan een publiekrechtelijke Orde van landmeters-experten en onze instellingen herorganiseren 

om hun enige doel te bereiken, ons beroep van landmeter-expert te verdedigen en te promoten. 

Ik wens ons dit toe. Eendracht maakt macht,...  

Martin Triffoy 

Landmeter-Expert, lid UGEN 

 

 

 

 

 

 

 

Après l’éthique professionnelle, en 2019, voici le nouveau thème de l’année du CLGE pour 2020 

 

Il est dès lors normal que l’OBGE asbl a choisi de prévoir un programme spécifique pour le Géomètre-

Expert à propos de ce thème. Inscrivez-vous ici 

  

https://tmabevents.be/BeGeo/BeGeo2020FR.php
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Suite : Le devoir de mémoire 
Le 75ième anniversaire de la fin de la Seconde Guerre 

mondiale 
A l’entrée de la salle de conférence de notre Maison du Géomètre-

Expert, on trouve à main droite un bas-relief de F. Maréchal, réalisé par 

la fonderie Batardy, de Bruxelles. 

Il s’agit d’une plaque commémorative de l’UGEB, honorant ses victimes 

de la Grande Guerre et de la Seconde Guerre mondiale. 

Nous connaissons une paix durable en Europe, mais il nous appartient 

d’honorer ces confrères morts pour la patrie. 

La première revue de l’UBG, écrite en 46, dans l’immédiat après-guerre 

n’y a pas manqué. En plus des disparus de l’UGEB, elle cite victimes des 

autres associations.  

 

In Memoriam Richard Defroyenne (UGEB) 

Officier de réserve au 8e Chasseurs, le Confrère Defroyenne fit brillamment son devoir pendant la 

campagne des 18 jours. Fait prisonnier à la Lys, il s’échappa de la colonne qui devait l’emmener en 

Allemagne et rentra à Bruxelles où il reprit ses occupations à la commune de Molenbeek-Saint-Jean. 

Mais son grand patriotisme ne lui permit pas de rester en dehors de la lutte contre l’occupant ; il se 

lança dans la Résistance et fut un des premiers de la Légion Belge. Il fut bientôt aux prises avec la 

Gestapo, celle-ci fut la plus forte et notre cher Confrère fut arrêté, sous un faux nom, en novembre 

1942 et incarcéré à Saint-Gilles ; reconnu en octobre 1943, il fut envoyé en Allemagne en février 1944. 

Ce fut alors le silence et malgré les démarches de sa noble et courageuse compagne, aucune nouvelle 

du prisonnier ne lui parvint. Elle vécut d’espoir : la triste réalité lui fut révélée en 1946. Le Confrère 

Defroyenne est mort, le 4 avril 1944, au camp de Flossenburg, victime de son dévouement à sa Patrie. 
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Vervolg: De Herdenkingsplicht 
de 75ste verjaardag van het einde van WOII 
 

Zoals in het vorig nummer huldigen we dit 

jaar de Confraters die gedurende WOII zijn 

gesneuveld. 

Aan de ingang van de vergaderzaal van ons 

Huis van de Landmeter-Expert, aan de 

rechterkant, staat een bas-reliëf van F. 

Maréchal, gemaakt door de Batardy-gieterij, 

te Brussel. 

Het is een gedenkplaat van de UGEB-ULEB ter 

ere van haar slachtoffers van de Grote Oorlog 

en de Tweede Wereldoorlog. 

We hebben duurzame vrede in Europa, maar 

het is aan ons om de collega's die voor hun 

land zijn gestorven te blijven eren. 

Het eerste tijdschrift van BUL, geschreven in 

46, in de onmiddellijke naoorlogse periode 

liet dit niet na. Naast de verdwenen leden van 

de UGEB-ULEB worden ook slachtoffers van 

de andere verenigingen genoemd. 

Ook in 1946 trachtten de verschillende verenigingen een nieuwe Unie op te richten. Op hetzelfde 

moment zag men in Frankrijk de oprichting van de publiekrechtelijke orde. 

Nu, 75 jaar later ondernemen we opnieuw een grote koepel organisatie op te richten. Onze bedoeling 

is alle verenigingen die het wensen, onder een koepel samen te brengen om de belangen van alle 

landmeters-experten te behartigen. We hopen dat dit samen met de oprichting van de 

publiekrechtelijke orde zal lukken. 
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In Memoriam Léon Steven (A.G.E.N.) 

Officier de réserve au 19e régiment de ligne, le Lieutenant Léon Steven, mobilisé en août 1939, passe 

successivement à E.M. du régiment, ensuite à l’E.M. de la 8 D.I. comme officier de liaison. 

Ses chefs ont pleine confiance en lui et l’estiment beaucoup. 

Lors de la Campagne de 18 jours, il exécute ponctuellement et avec calme toutes 

les missions périlleuses qui lui sont commandées. 

Rentré dans la vie civile, après la capitulation de l’armée belge, il reprend son 

service au Cadastre de Namur, comme géomètre. 

Mais son ardent patriotisme, le pousse à entrer dans la Résistance. 

Arrêté par la Gestapo, en service commandé, le 26 août 1944, il est déporté en 

Allemagne. 

Il mourut au camp de concentration de Porta (Minden, Westphalie, le 25 octobre 

1944, âgé de 35 ans. 

Le 28 février 1947, il recevait, à titre posthume, la médaille de la Résistance armée. 

 

Moge de hulde van Trois-Ponts ons, dit jaar meer nog dan anders, inspireren. 

"THEY ARE DEAD, ONLY IF WE FORGET THEM”  
Trois-Ponts – DÉCEMBRE, 1944 EN HOMMAGE AUX HOMMES DU 505TH PARACHUTE INFANTRY 

REGIMENT DE LA 82D AIRBORNE DIVISION DONT L'ARDEUR DÉFENSIVE SUR LA SALM BLOQUA 

L'OFFENSIVE ALLEMANDE MENÉE PAR DES EFFECTIFS PLUS NOMBREUX ET MIEUX ÉQUIPÉS 
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Questions Souvent Posées 
Régulièrement, nous sommes consultés par des tiers en matière de déontologie. Ces questions nous 

arrivent à l’adresse de l’UGEB, de l’UBG ou de l’OBGE asbl. Immanquablement nous rappelons ce qui 

est renseigné sur notre site : 

Bienvenue sur le site de l’Ordre Belge des Géomètres-Experts asbl ! 
(Numéro d'entreprise: 0830.037.710) 

Attention, lorsqu'un litige naît entre un particulier et un géomètre-expert indépendant ou deux géomètres-experts non-
membres de notre asbl, cette dernière n'est pas compétente. Il faut alors s'adresser aux Conseils fédéraux spécialement 
institués à cet effet. Ce n'est que lorsque deux membres de notre Ordre sont concernés que ces derniers sont censés se 
soumettre à une procédure de médiation avant d'entreprendre d'autres démarches. 

Voici, néanmoins, une réponse que nous avons faite, récemment : 

Bonjour dans le cadre d'une mission commerciale pour une SA, et chargé de relever d'éventuels 

dommages causés par les travaux de cette SA, un géomètre expert peut-il signer "géomètre expert 

juré" " légalement admis et assermenté par le tribunal de 1ère instance de ..." j'y vois pour ma part 

une forme de pression morale sur les riverains éventuellement concernés par les dits travaux merci 

d'avance, et bien cordialement, signé 

Cher Monsieur, 

Nous sommes une asbl et nous ne sommes pas compétents pour répondre à cette question. En cas 

de litiges avec un géomètre-expert, vous devez vous adresser au Conseil fédéral des Géomètres-

Experts. 

Ceci étant dit, puisque nul n’est censé ignorer la loi, je peux vous citer un extrait de la loi du 11 mai 

2003 : Dans tous les actes qu’il délivre, le géomètre-expert doit faire mention de cette prestation de serment en ces termes : 

« Géomètre-expert, assermenté par le Tribunal de première instance de... ». 

La formule « légalement admis » est assez usitée et ne porte pas sur le tribunal mais sur le fait que le 

géomètre-expert est inscrit au tableau des titulaires de la profession indépendante tenu par le Conseil 

fédéral susmentionné et qu’il a dès lors le droit de porter ce titre et d’exercer la profession en tant 

qu’indépendant. 

Vous pourrez aisément vérifier cette inscription sur le site du Conseil fédéral. 

Cordialement, Jyp 

  

https://economie.fgov.be/fr/themes/entreprises/creer-une-entreprise/conditions-dacces-la/les-geometres-experts
https://economie.fgov.be/fr/themes/entreprises/creer-une-entreprise/conditions-dacces-la/les-geometres-experts
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Uittreksels Jaarverslag 19 

Herinneren jullie 15 januari 2019 waar ik jullie vertelde dat de regering gevallen was, juist voor de 

goedkeuring van onze orde? Wij maar hopen dat we direct na de verkiezingen onze orde terug op de 

agenda konden plaatsen. Welnu, het is nog steeds wachten, tot op heden 240 dagen na de 

verkiezingen. Geen regering, geen orde, geen vooruitgang. (21 januari 2020) 

Mijne heren, mevrouwen ministers, parlementairen, wij de landmeters-experten en uw kiezers zijn 

klaar en willen vooruit, … jullie spelen met onze tijd en ons geld! 

De KMLPA daarentegen heeft niet stilgezeten. 

Dinsdag 15 januari 2019 hield de KMLPA haar jaarlijkse algemene vergadering, ditmaal in de lokalen 

van de Zeescouts op de Antwerpse Linkeroever. Deze vergadering werd voorafgegaan door een 

bestuursverkiezing waarbij Jeroen De Feyter, Lieven Monden, Luc Kegels en ikzelf terug werden 

verkozen. Het jaarverslag 2018 werd voorgelezen, het financieel verslag en de planning 2019. 

Op de maandelijkse vergadering op dinsdag 19 februari 2019 werd “(Onroerend) beleggen in tijden 

van lage rente” uitgelegd door de groep Octavia. Tips & tricks dus. Het bestuur stelde vast dat er meer 

collega’s aanwezig waren dan verwacht en dat verschillende onder hen ook interesse vertoonden in 

het thema vermogensbeheer. Wij zijn steeds blij dat een opleiding een meerwaarde kan geven aan 

onze leden. 

Nog een topper werd gebracht door LM&DS advocaten  op dinsdag 19 maart onder de titel “Het statuut 

van de wegen in het zakenrecht en omgevingsrecht”. Zij brachten dit zeer onderbouwd en 

becommentarieerd. Het bestuur heeft ondertussen ook besloten deze mensen dit jaar terug te vragen 

en het gemeentewegendecreet toe te lichten. De verwachtingen zijn althans hoog. 
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Ellende gebeurt nu éénmaal, c’est la vie. (Ik wou de Engelse uitdrukking niet gebruiken). De voorziene 

ledenvergadering van 16 april 2019 kon niet plaatsvinden omwille van de sluiting van de Hogere 

Zeevaartschool tijdens deze dagen van de paasvakantie. Maar niet getreurd, het nationaal colloquium 

van BOLE vzw in Cerfontaine stond voor de deur onder de noemer “Smart cities”. Jammer dat ik daar 

buiten de familie Gotemans niemand van onze KMLPA-leden mocht ontmoeten. Het was nochtans een 

aanrader voor al onze jonge collega’s met de toekomst in het verschiet. 

Op dinsdag 21 mei organiseerde de KMLPA een thema-avond over praktijkgevallen. Casestudies vallen 

altijd wel in de smaak en tonen nog maar eens aan dat niet elke landmeter-expert een probleem op 

dezelfde wijze tracht te voorkomen of oplost. 

Ondertussen, traditie geworden, is de buitenactiviteit van de KMLPA. Vrijdag 21 juni bezochten we de 

ruien van Antwerpen, een vernuftig staaltje van engineering uit de oudheid. Dit had zo’n succes dat 

we de inschrijvingen vroegtijdig moesten afsluiten wegens volzet. Na deze opleiding werd een 

ledenvergadering gehouden, afgesloten met een etentje. 

Dinsdag 17 september richtten we een opleiding in met als titel “Update – mede-eigendom”. Dit werd 

gebracht door de heer Peter Leyseele een beroepssyndicus.  Blijkt dat er nog steeds nood is hoe de 

weging moet gebeuren voor het berekenen van quotiteiten.  

Internationaal werd door de FIG 2019 uitgeroepen tot het jaar van de deontologie van de landmeter-

expert. We konden het als landmetersvereniging niet nalaten om dit thema ter sprake te brengen. Op 

15 oktober werd de aansprakelijkheid van de landmeter-expert belicht door ondergetekende 

secretaris. 

Het was een tijd geleden dat we nog eens een geschiedenisles cartografie kregen in het 

Mercatormuseum te Sint-Niklaas. Op 19 november organiseerde de KMLPA daar een opleiding “Missie 

à la carte” en nodigden de zusterverenigingen VVLE en NKKCLE mee uit deel te nemen. Onder meer 

onze erevoorzitter Jean-Jacques Derwael kwam zijn missie van weleer op de Zuidpool toelichten. Velen 

onder onze leden hadden ook graag de technische verwerking van de meetgegevens gehoord, maar 

daar was de tijd jammer genoeg te kort voor. 

Een waar succes en zeker voor vervolg vatbaar. 
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Onze laatste opleiding van het jaar vond plaats in de Hogere Zeevaartschool op dinsdag 17 december 

en had als thema “de getijden”. Onze voorzitter gaf hierover tekst en uitleg. 

Het bestuur besliste om het lidgeld KMLPA voor 2020 te behouden op 250 euro. Het moet toch nog 

eens benadrukt worden dat dit het volgende inhoudt: lidgeld KMLPA, lidgeld BUL, lidgeld BOLE vzw, 

20 uren opleiding (ledenvergadering, opleiding), de mogelijkheid om aan te sluiten bij de 

groepsverzekering van de KMLPA (die trouwens de goedkoopste van de groepsverzekeringen is). 

… 

Onze betrachting is om met één stem naar buiten te komen voor het welzijn van alle landmeters-

experten. 

Jaak Vermeiren, 

Secretaris 

 

 

 

Het Repertorium van de uitslagen der openbare verkopingen  en biddit verkopingen van Oost-

Vlaanderen uitgegeven voor de  jaren 2018 en 2019 (met de 3 arrondissementen nl. Dendermonde, 

Gent en Oudenaarde) zijn verkrijgbaar op ons kantoor : Notarisstraat 1 te 9000 Gent (hoek Reep), tel. 

09/225.70.87. Prijs : €  25 per boekje / jaar. 

Zie ook www.notarim.be. 
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Géomètres-experts : 2.000 postes à 
pourvoir en France, en ville comme à 
la campagne ! (lu dans La Tribune Bordeaux) 
 Par Propos recueillis par Pierre Cheminade  |  11/03/2020, 8:24 | 750 mots Lecture 4 min. 

Régis Lambert préside l'Union nationale des géomètres experts depuis 2016 et se présente pour 

exercer un 3e mandat de deux ans à la tête de ce syndicat professionnel. (Crédits : UNGE)"Il y a 

2.000 postes à pourvoir dans les cabinets de géomètres-experts dans toute la France et en outre-mer, 

en ville comme à la campagne !", alerte Régis Lambert, le président de l'Union nationale des 

géomètres-experts (UNGE), qui organise ses rencontres nationales à Arcachon (Gironde) les 12 et 13 

mars 2020. Malgré l'émergence de nouveaux outils, tels que les drones, les scanners 3D et la 

maquette numérique, ce métier du monde de l'aménagement du territoire a encore du mal à susciter 

des vocations. 

  

https://objectifaquitaine.latribune.fr/business/immobilier/2020-03-11/geometres-experts-2-000-postes-a-pourvoir-en-france-en-ville-comme-a-la-campagne-841560.html
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LA TRIBUNE - Ces rencontres nationales prévues les 12 et 13 mars sont-elles 
maintenues malgré la crise sanitaire du coronavirus ? 

Régis LAMBERT - Pour l'instant, oui. Nous attendons 250 participants environs 
donc ça ne devrait pas poser de problèmes. On a eu quelques annulations de 
partenaires mais aucun participant inscrit n'a annulé sa venue donc, compte tenu 
des impératifs administratifs liés à la vie du syndicat, on a décidé de maintenir 
l'évènement tant qu'il n'y a pas d'interdiction formelle. 

La profession de géomètre-expert est identifiée comme métier pénurique. 
Quelle est l'ampleur des besoins ? 

Les besoins en recrutement sont très conséquents. On estime qu'il y a 2.000 
postes à pourvoir dans les cabinets de géomètres-experts dans toute la France et 
en outre-mer, en ville comme à la campagne ! C'est un chiffre extrêmement 
important au regard des effectifs de la profession qui compte environ 11.000 
personnes dont 1.900 géomètres-experts et 9.000 salariés ! Ces problèmes de 
recrutements sont partagés par d'autres métiers de l'ingénierie technique et de la 
construction mais, depuis plusieurs années, notre activité est très soutenue et cela 
entraîne une charge de travail intense sur les équipes avec notamment un recours 
aux heures supplémentaires. Cela ne peut pas durer éternellement donc il nous 
faut recruter, notamment des femmes puisqu'elles ne représentent qu'environ 20 % 
des effectifs alors qu'il n'y a plus de pénibilité particulière liée à l'exercice de la 
profession aujourd'hui ! 

Comment présentez-vous la profession pour susciter des vocations ? 

Géomètre-expert c'est un métier à cheval entre la technique et le juridique qui 
propose des missions très variées : immobilier, aménagement du territoire, 
prestations pour des particuliers, missions en extérieur ou au bureau. Il y a un vrai 
engagement et une confiance vis-à-vis du client privé ou public. C'est un métier très 
divers, passionnant, qui permet des spécialisations très différentes et est en pleine 
évolution. Les géomètres-experts nécessitent un Bac+5 en école d'ingénieur et les 
salariés des Bac+2/3. Mais on ne peut plus se permettre d'attendre que les écoles 
se remplissent, il faut aller chercher des profils en reconversion professionnelle ou 
qui peuvent nous apporter ici des compétences de juriste, là des compétences de 
paysagiste, d'urbaniste ou de bureau d'études. Cela permettra de soulager la 
charge de travail des équipes. 
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Comment le numérique a-t-il modifié votre métier ? 

On ne peut pas parler de brusque révolution, et c'est tant mieux, mais plutôt 
d'évolution avec de nouveaux outils qui se démocratisent au sein des cabinets de 
géomètres-experts qui sont pour la plupart des très petites entreprises. Il faut 
casser l'image d'Epinal du géomètre-expert avec son trépied qui fait des relevés 
topographiques au bord de la route. Aujourd'hui, on utiliser des drones pour les 
relevés extérieurs, vastes ou inaccessibles autrement, des scanners 3D, de la 
maquette numérique, etc. Tout cela nous donne des données en 3D à la fois très 
fournies et très précises qu'il faut savoir ensuite traiter et intégrer dans les logiciels. 
Il y a des enjeux énormes en termes d'archivage de ces données, de leur 
transmission et de leur utilisation par toutes les parties prenantes lors de la 
conception du bâtiment mais aussi tout au long de sa construction et de son 
exploitation. Dans ces domaines, il y a encore beaucoup de progrès à réaliser ! 

Lire aussi : Métiers du bâtiment : numériser ou mourir ? 
Quel rôle joue le géomètre-expert auprès des élus locaux ? 

Pour nous, il est un acteur de l'aménagement du territoire, notamment auprès des 
petites collectivités locales qui se trouvent souvent un peu seules face à leur projet, 
tant pour les aspects techniques que juridiques. Avec les plus grandes collectivités, 
qui sont mieux outillées, le géomètre-expert est un maillon de la chaîne 
particulièrement précieux dans les dossiers les plus complexes de densification, de 
surélévation ou de reconversion d'un bâtiment ou d'une friche urbaine. Dans ces 
projets, il n'y a pas de marge d'erreur possible puisqu'on touche à du bâti existant 
et le géomètre-expert est là pour apporter la sécurité juridique et technique. 

Lire aussi : Municipales : "Il va falloir créer un modèle de densité bordelais" 
 

 

  

https://objectifaquitaine.latribune.fr/business/2018-10-23/metiers-du-batiment-numeriser-ou-mourir-794967.html
https://objectifaquitaine.latribune.fr/politique/2020-02-25/municipales-il-va-falloir-creer-un-modele-de-densite-bordelais-840310.html
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Veel Gestelde Vragen 
Regelmatig worden we geraadpleegd door derden in zake deontologie. Deze vragen komen toe bij 

ULEB, BUL en BOLE vzw. Steeds herinneren wij aan hetgeen op onze site staat: 

Welkom op de website van de Belgische Orde van Landmeters-Experten vzw ! 

Ondernemingsnummer: 0830.037.710) 

Opgelet, wanneer er een geschil ontstaat tussen een particulier en een zelfstandig landmeter-expert of tussen twee 
landmeters-experten die geen lid zijn van onze vzw, is deze laatste niet bevoegd. Er dient dan beroep te worden gedaan 
op de speciaal daarvoor opgerichte Federale Raden. Enkel als er een geschil tussen twee leden ontstaat worden deze 
geacht eerst een verzoeningsprocedure binnen de Orde te doorlopen voordat ze andere stappen kunnen ondernemen. 

Desalniettemin vindt u hierna een antwoord dat we onlangs hebben gegeven (vertaald uit het Frans) : 

Hallo, mag een landmeter-expert, in het kader van een commerciële opdracht voor een naamloze 

vennootschap, en belast met noteren van eventuele schade veroorzaakt door het werk van deze 

onderneming, ondertekenen als "beëdigd landmeter-expert" "wettelijk toegelaten en beëdigd door de 

rechtbank van eerste aanleg van ..." Ik zie het van mijn kant een vorm van morele druk op de bewoners 

eventueel betrokken bij het werk dank u bij voorbaat, en van harte, ondertekend     

Geachte heer, 

We zijn een vzw en we zijn niet bevoegd om deze vraag te beantwoorden. In geval van geschillen met 

een landmeter-expert, moet u zich richten tot de Federale Raad van Landmeters Experten. 

Dit gezegd zijnde en aangezien iedereen geacht wordt de wet te kennen, kan ik u hierna een uittreksel 

van de wet van 11 mei 2003 citeren: Van de eedaflegging moet de landmeter-expert in alle door hem afgegeven akten 

melding maken, in de volgende termen : « Landmeter-expert, beëdigd door de Rechtbank van eerste aanleg te... ». 

De formulering “wettelijk erkend” wordt doorgaans gebruikt (in ieder geval in het Frans) en slaat niet 

op de rechtbank maar op het feit dat de landmeter-expert is ingeschreven op het tableau van de 

titularissen van het zelfstandig beroep, dat door de bovenvermelde Federale Raad wordt bijgehouden, 

en dat hij het recht heeft de titel te dragen en het beroep als zelfstandige uit te oefenen. 

U kan zijn inschrijving op dit tableau eenvoudig nagaan op Federale Raad. 

Met vriendelijke groet, Jyp  

https://economie.fgov.be/nl/themas/ondernemingen/een-onderneming-oprichten/toegang-tot-het-beroep/landmeters-experten/federale-raden-van-landmeters
https://economie.fgov.be/nl/themas/ondernemingen/een-onderneming-oprichten/toegang-tot-het-beroep/de-landmeters-experten
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Aanvragen voorafgaande identificatie: verbeterde 
versie formulieren  

 

De nieuwe versie van de aanvraagformulieren voorafgaande identificatie (precad) gepubliceerd 

op 30 april 2020 zorgde voor verwarring. Vanaf 2 juni 2020 is een nieuwe, verbeterde versie van 

die aanvraagformulieren beschikbaar.  

 Het aanvraagformulier werd op volgende punten verbeterd: 

▪ Punt 7 (of punt 10 bij de basisakte) in het kader van de algemene gegevens werd 

herschreven: 

 

 

 

▪ De selectievakjes zijn opnieuw echte selectievakjes zodat ze aangevinkt kunnen worden 

in het Word-document. 

▪ Voor de notarissen werd in het vak ‘Aanvrager’ het CRT-nummer vervangen door het 

ondernemingsnummer. 

U kunt de nieuwe versie van de aanvraagformulieren downloaden op de website van de FOD 

Financiën: 

▪ Notarissen 

▪ Landmeters-experten 

 

  

https://mailing.minfin.fed.be/l/102501/4p4l3gf2yz7usyonpn5nhdbfra7oedsplwcpafzi3ydgbh3dsupgnprqpxbxpzzjnrx76m75ufbuc/pseffqxlrhzah3ytoldc2w4fe4
https://mailing.minfin.fed.be/l/102501/4p4l3gf2yz7usyonpn5nhdbfra7oedsplwcpafzi3ydgbh3dsupgnprqpxbxpzzjnrx76m75ufbuc/5uzio6hfp3wcsa5ararg5pv2b4
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Demandes d'identification préalables : version 

améliorée des formulaires 

La nouvelle version des formulaires de demande d’identification préalable (précad) publiée le 30 

avril 2020 a semé une certaine confusion. À partir du 2 juin 2020, une nouvelle version 

améliorée de ces formulaires de demande sera disponible.  

Le formulaire de demande a été amélioré pour les éléments suivants : 

▪ Le point 7 (ou point 10 pour l’acte de base) relatif aux données générales a été réécrit : 

 

 

 

▪ Les cases à cocher sont à nouveau de véritables cases à cocher afin qu'elles puissent 

être cochées directement dans le document Word. 

▪ Pour les notaires, le numéro CRT dans la case « Demandeur » a été remplacé par le 

numéro d’entreprise. 

Vous-pouvez télécharger les nouvelles versions des formulaires de demande sur le site web du 

SPF Finances : 

▪ Notaires 

▪ Géomètres-experts 

 

 

https://mailing.minfin.fed.be/l/102501/dmor2wkwfxk25an76m72moxwy754h4xadsx42usu3hpv6c3wm6g3gmxcewbth6dgrsygg5f5kli3w/3sw4k2z2dy7gan5x7bizq4wlhy
https://mailing.minfin.fed.be/l/102501/dmor2wkwfxk25an76m72moxwy754h4xadsx42usu3hpv6c3wm6g3gmxcewbth6dgrsygg5f5kli3w/gq5rq3juoj5og6tsckmsselvou
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TE KOOP - PROJECTGROND 

Vilvoorde, de Bavaylei 116, Deel van een schooldomein 
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Highlights from CLGE’s annual report 2019 

Activities 2019 (1) 

General Assemblies 

GA 1 2019 Sofia and CLGE Seminar 

Our Bulgarian hosts organised a great 

Seminar and General Assembly (GA) in 

Sofia. We were delighted to hear two 

opening addresses. One from Valentin 

Yovev, Deputy Minister of Regional 

Development and Public Works, himself a 

colleague and geodetic surveyor, and the 

second from Violeta Koritarova, Executive 

Director of the Bulgarian national Geodesy, 

Cartography and Cadastre Agency who 

gave her address during the Seminar. 

CLGE Secretary General welcomed our 

guests from ELRA, Pix4D and EUPOS whose support we appreciate.  

This GA took on brand new format which saw the workshops being held on the Friday with the more 

administrative parts of the GA moved to later during the event. This was in direct response to Member 

feedback to make the GA more dynamic and was well received. It also allows for Partners and Sponsors 

to return home on the Friday evening. Four plenary workshops were held with the themes of ‘The 

Economic and Juridical Role of Land Registration’, ‘Condominiums: The French Case Study’, ‘EUPOS – 

EUPOS position determination system initiative’ and ‘Pix4D - Reliable information for faster and better 

decisions’.  

The Commission for reviewing the Statutes and Internal Rules was announced. Thomas Jacubeit CLGE 

Vice-President was appointed by the GA as the liaison to the Executive Board. The GA also appointed 

the members of the Commission.  

Two Vice-President Special Affairs were appointed by the GA. These being Duncan Moss, Digital 

Strategy and Communication and Rudolf Kolbe, DPKB.  

Two further workshops took place on the Friday afternoon, one on the CLGE Strategy for the next two 

years and the other on the UN Sustainable Development Goals which could become the CLGE Topic of 

the Year in 2020. 

Before the GA, we organized the CLGE Seminar, also in Sofia: “The challenges for Geodetic Surveyors, 

Vision 2030”. 

The Seminar was held on 21st March. The venue was The Earth and Man National Museum. Around 

100 geodetic surveyors participated.  
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The opening ceremony was celebrated 

with keynotes from Valentin Yovev - 

Deputy Minister of Regional 

Development and Public Works, 

Violeta Koritarova – Head of the 

Bulgarian Agency of Geodesy, 

Cartography and Cadastre, Ivan 

Kaltchev – President of the USMLB, 

Bulgaria, and Maurice Barbieri - CLGE 

President. 

Initially CLGE-Vice President Thomas 

Jacubeit gave an introduction to the 

“Vision 2030 - The Challenges for the 

Surveyors”. Among others he showed an overview for possible evolutions in the profession. 

Stephan Petrov, Bulgarian Agency of Geodesy, Cartography and Cadastre. spoke about “Information 

System of Cadastre in Bulgaria, Data and Services”. 

Finally, Tsvetan Boev, Member of the Executive Board of the Union of Surveyors and Land Managers 

in Bulgaria, informed about “Bulgarian Vision 2030: Status, Development and Perspectives for 

Bulgarian Surveyors”. 

After a short break the presentation of the Surveyor of the Year, Loránd Eötvös was made by 

Zsolt Vidovenyecz, Hungary, with a formal greeting by Maurice Barbieri. 

The closing of the seminar and the opening of 

the General Assembly enabled us to celebrate 

the Global Surveyors Day, and to unveil the 

poster of the Surveyor of the Year 2019: Loránd 

Eötvös, 1848 to 1919 from Hungary. A 

presentation describing his life and 

achievements was given to the audience and is 

available here. The Surveyor of the Year 2019 

poster can be download here in pdf HR or here 

as a jpeg. Please feel to distribute the poster. 

Duncan Moss and Thomas Jacubeit 

  

https://www.clge.eu/wp-content/uploads/2019/05/vidovenyecz.pdf
https://www.clge.eu/document/posters-2019
https://www.clge.eu/wp-content/uploads/2019/05/19_Eoetvoes.jpg
https://www.clge.eu/wp-content/uploads/2019/05/19_Eoetvoes.jpg
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GA 2 2019 Istanbul and VI CLGE Conference of the European Surveyor 

The conference took place on 26 September 

2019 on the theme "Professional Ethics, a 

landmark for geodetic surveyors". 

More than 80 participants heard interesting 

presentations by CLGE members, but also by 

Turkish personalities, as well as a remarkable 

keynote speech by the Belgian philosopher 

Marc Luyckx Ghisi on "Ethics and Spirituality in 

the new Civilization". 

The presentations related to the conference 

can be consulted here. 

The conference also saw the official launch of the ILMS standard for geodetic surveyors, including its 

translation into Turkish and the signature of the Istanbul Declaration, in which we insisted on the 

utmost importance of the Ethical component in our Profession, especially when new technologies are 

concerned. The Conference and Istanbul General Assembly also advised to review the FIG Ethical Code, 

based on IES and ILMS, taking into account the specificities of the Surveying profession. The outcome 

should definitely be compliant with IES and ILMS. 

This General Assembly took place on 27 

and 28 September and was attended by 

more than 50 delegates. 

During the meeting, a presentation was 

given on the "GISCAD - OV" project, a 

project proposed to the European 

Commission by a consortium of 14 

entities and which was eventually 

selected with an impressive high mark. 

This represents a major step forward 

for CLGE in the diversification of its activities. Indeed, GISCAD-OV will help us to analyse the impact of 

Galileo on Cadastral and Property Surveying. 

A plenary workshop on ethics was organised, as well as 2 group workshops on "GSA and EGNSS" and 

the "ILMS Standard". 

The new www.clge.eu was also unveiled. We hope that this new website will make it easier and more 

user-friendly for everyone to find information about our association.  

The documents relating to the General Assembly can be consulted here. 

Maurice Barbieri and Jean-Yves Pirlot 

Demandez une traduction 02/219.62.81 Vraag een vertaling 

 

https://www.clge.eu/document-category/events-documents
https://www.clge.eu/wp-content/uploads/2019/10/Istanbul_Declaration.pdf
http://www.clge.eu/
https://www.clge.eu/document-category/events-documents
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    Communiquons mieux ! …  

Du Neuf du CA 
Sans aucun doute, une partie importante du CA d’avril de l’OBGE asbl a été consacré à la Crise de la 

COVID-19. Après analyse de la situation, les messages envoyés à nos membres ont été préparés. 

Nous avons retenu 3 axes de réflexion : les aides financières fédérales et régionales, les mesures de 

sécurité, comprenant l’achat groupé de masques (avec l’aide de l’UNPLIB et de l’UWE) et les 

instructions à donner aux géomètres-experts et, enfin, la nécessaire solidarité. 

Le résultat a été communiqué via les nombreux messages sur notre site, voir la rubrique « Notre site 

est un magazine en soi » ci-après. Insistons sur le fait que l’OBGE asbl met en place un réseau de 

solidarité actionnable 24/7 à notre permanence. 

Au vu des circonstances, l’AG de juin a dû être reportée. 

Rappel Permanence 
Depuis la fin du contrat de travail de notre Manager, Wim Broes, de nombreux coup de fils adressés à 

l’OBGE asbl (au numéro : 02/219.62.81 ) restaient sans réponse durant plusieurs jours. Il fallait lever 

les messages vocaux au secrétariat à intervalles réguliers. Afin d’améliorer notre service, un système 

de permanence téléphonique a été mis en place par déviation des appels. 

Ce service est à disposition des nombreux tiers qui nous contactent mais il existe également et avant 

tout pour les membres. Si vous avez la moindre question, vous pouvez l’adresser par courriel à 

info@obge-bole.be ou, si la question est trop complexe ou urgente, vous utilisez simplement la ligne 

téléphonique permanente mise à votre disposition pour mieux vous servir. 

CSIPME 
Le Secrétaire général du CSIPME nous a transmis le rapport annuel 2019 du Conseil Supérieur des 

Indépendants et des PME en version numérique. 

  

mailto:info@obge-bole.be
https://dbba606d-bf82-431f-90ce-0e7675805a13.usrfiles.com/ugd/dbba60_b6ba990a3bb94cfb9e4820e07d2858f0.pdf
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Notre site est un magazine en soi 

Suivez régulièrement les nouvelles en ligne. Les messages urgents vous sont également envoyés par 

courriel. 

• 29 juin 2020 - Demandes d'identification préalables : version améliorée des formulaires 
 

• 27 juin 2020 - CSIPME : Rapport annuel 2019 
 

• 21 juin 2020 - Avis du CSIPME – Corona - affinement mesures 
 

• 20 mai 2020 - COVID-19: Prime de compensation Région de Bruxelles-Capitale 
 

• 18 mai 2020 - COVID19 : le droit passerelle de crise prolongé en juin 
 

• 14 mai 2020 - Réseau solidaire @ géomètres-experts 
 

• 9 mai 2020 - Guide pratique pour les commerces 
 

• 3 mai 2020 - Déconfinement : Nouvelles mesures et recommandations 
 

• 3 mai 2020 - Accès aux archives de l'AGDP 
 

• 29 avril 2020 - Travailler en sécurité. Guide générique pour lutter contre la propagation du covid-19 au travail 
 

• 23 avril 2020 - UNPLIB : Prime 2.500 € de la Région wallonne 
 

• 22 avril 2020 - Covid-19 - Avis CSIPME - contacts clients 
 

• 15 avril 2020 - UNPLIB et SNI : Tuto droit passerelle et autres soutiens économiques 
 

• 14 avril 2020 - Accès à la documentation de la Direction de l'Aménagement foncier rural 

  

https://www.obge-bole.be/fr/Information/Messages/Demandes-d-identification-prealables-version-amelioree-des-formulaires.aspx
https://www.obge-bole.be/fr/Information/Messages/CSIPME-Rapport-annuel-2019.aspx
https://www.obge-bole.be/fr/Information/Messages/Avis-du-CSIPME-%E2%80%93-Corona-affinement-mesures.aspx
https://www.obge-bole.be/fr/Information/Messages/COVID-19-Prime-de-compensation-Region-de-Bruxelles-Capitale.aspx
https://www.obge-bole.be/fr/Information/Messages/COVID19-le-droit-passerelle-de-crise-prolonge-en-juin.aspx
https://www.obge-bole.be/fr/Information/Messages/Reseau-solidaire-@-geometres-experts.aspx
https://www.obge-bole.be/fr/Information/Messages/Guide-pratique-pour-les-commerces.aspx
https://www.obge-bole.be/fr/Information/Messages/Deconfinement-Nouvelles-mesures-et-recommandations.aspx
https://www.obge-bole.be/fr/Information/Messages/Acces-aux-archives-de-l-AGDP.aspx
https://www.obge-bole.be/fr/Information/Messages/Travailler-en-securite-Guide-generique-pour-lutter-contre-la-propagation-du-covid-19-au-travail.aspx
https://www.obge-bole.be/fr/Information/Messages/UNPLIB-Prime-2-500-%E2%82%AC-de-la-Region-wallonne.aspx
https://www.obge-bole.be/fr/Information/Messages/Covid-19-Avis-CSIPME-contacts-clients.aspx
https://www.obge-bole.be/fr/Information/Messages/UNPLIB-et-SNI-Tuto-droit-passerelle-et-autres-soutiens-economiques.aspx
https://www.obge-bole.be/fr/Information/Messages/Acces-a-la-documentation-de-la-Direction-de-l-Amenagement-foncier-rural.aspx
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 …Beter communiceren ! 

Nieuws van de RvB 

Ongetwijfeld werd een belangrijk deel van de bestuursvergadering van  BOLE vzw in april gewijd aan 

de COVID-19-crisis. Na analyse van de situatie werden de berichten aan onze leden voorbereid. 

We hielden vast aan 3 assen: federale en regionale financiële steun, veiligheidsmaatregelen, 

waaronder de groepsaankoop van mondmaskers (met de hulp van UNPLIB en UWE) en de instructies 

die aan landmeters-experten moeten worden gegeven en, ten slotte, de nodige solidariteit. 

Het resultaat werd gecommuniceerd via de vele berichten op onze site, zie de rubriek "Onze site is een 

magazine op zich" hieronder. Wij willen benadrukken dat de BOLE vzw een solidariteitsnetwerk aan 

het opzetten is dat 24 uur per dag en 7 dagen per week op ons kantoor bereikbaar is. 

Gezien de omstandigheden moest de algemene vergadering van juni worden uitgesteld. 

Rappel permanentie 
Sinds het einde van de arbeidsovereenkomst met onze manager, Wim Broes, bleven vele telefoontjes 

naar BOLE vzw (op het nummer: 02/219.62.62.81) gedurende enkele dagen onbeantwoord. De 

spraakberichten moesten op regelmatige tijdstippen worden beluisterd op het secretariaat. Om onze 

dienst te verbeteren, is er een telefoonpermanentie opgezet door middel van het doorschakelen van 

de oproepen. Deze service is beschikbaar voor de vele derden die contact met ons opnemen, maar 

bestaat ook en vooral voor de leden. Heeft u vragen, dan kan u deze per e-mail sturen naar info@obge-

bole.be of, als de vraag te complex of te dringend is, kan u gewoon gebruik maken van de vaste 

telefoonlijn die tot uw beschikking staat om u beter van dienst te zijn.  
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HRZKMO 
De Secretaris Generaal van de HRZKMO heeft ons het jaarverslag 2019 van de Hoge Raad voor de 

Zelfstandigen en de KMO laten geworden.  

Onze site is een magazine op zich 

Volg regelmatig onze nieuwsberichten online. De dringende berichten worde u ook per email bezorgd. 

• 27 juni 2020 - HRZKMO : Jaarverslag 2019 
 

• 9 juni 2020 - De Stad Gent zoekt een schatter 
 

• 20 mei 2020 - COVID-19 : Compensatiepremie Brussels Hoofdstedelijk Gewest 
 

• 18 mei 2020 - COVID-19 : het crisis-overbruggingsrecht verlengd voor juni 
 

• 14 mei 2020 - Solidariteitsnetwerk @ landmeters-experten 
 

• 9 mei 2020 - Praktische gids voor de winkels 
 

• 3 mei 2020 - Exitplan : Nieuwe maatregels en aanbevelingen 
 

• 3 mei 2020 - Toegang tot de archieven van de AAPD 
 

• 29 april 2020 - Veilig aan het werk. Generieke gids om de verspreiding van covid-19 op het werk tegen te gaan 
 

• 22 april 2020 - COVID-19 - Advies HRZKMO - Klantencontacten 

 

https://dbba606d-bf82-431f-90ce-0e7675805a13.usrfiles.com/ugd/dbba60_1ce0f695c66f453fa5dcca94c8a1a204.pdf
https://www.obge-bole.be/nl/Informatie/Berichten/HRZKMO-Jaarverslag-2019.aspx
https://www.obge-bole.be/nl/Informatie/Berichten/De-Stad-Gent-zoekt-een-schatter.aspx
https://www.obge-bole.be/nl/Informatie/Berichten/COVID-19-Compensatiepremie-Brussels-Hoofdstedelijk-Gewest.aspx
https://www.obge-bole.be/nl/Informatie/Berichten/COVID-19-het-crisis-overbruggingsrecht-verlengd-voor-juni.aspx
https://www.obge-bole.be/nl/Informatie/Berichten/Solidariteitsnetwerk-@-landmeters-experten.aspx
https://www.obge-bole.be/nl/Informatie/Berichten/Praktische-gids-voor-de-winkels.aspx
https://www.obge-bole.be/nl/Informatie/Berichten/Exitplan-Nieuwe-maatregels-en-aanbevelingen.aspx
https://www.obge-bole.be/nl/Informatie/Berichten/Toegang-tot-de-archieven-van-de-AAPD.aspx
https://www.obge-bole.be/nl/Informatie/Berichten/Veilig-aan-het-werk-Generieke-gids-om-de-verspreiding-van-covid-19-op-het-werk-tegen-te-gaan.aspx
https://www.obge-bole.be/nl/Informatie/Berichten/COVID-19-Advies-HRZKMO-Klantencontacten.aspx

